

Referat fra referansegruppemøte 15. august 2023

Referatet ble godkjent i referansegruppemøtet 19. september 2023

Oppmøte

Navn	Institusjon	Til stede	Fraværende
Bjørge Mikalsen	UiO	x	
Elin H. Frøshaug	UiO	x	
Ingrid Heggland	NTNU	x	
Irene Eikefjord	UiB	x	
Laila Aksetøy	Sintef		x
Liv Gaustad	NTNU	x	
Maja Sørnes	BI	x	
Nina Andersen	NTNU	x	
Randi Rørlie	UiO		x
Siri Aa. Sæther	NINA	x	
Tanja Larssen	UiT	x	
Tanja Strøm	OsloMet	x	
Bernt Skjemstad	Sikt	x	
Cecilie Voss	Sikt	x	
Eva Lechner	Sikt	x	
Jan Erik Garshol	Sikt	x	
Terje Hellesvik	Sikt	x	

1 - Godkjenning av referat fra 20. juni 2023

Referatet fra møtet i referansegruppen 20. juni 2023 ble godkjent (uten kommentarer).

2 – Status for prosjektet

v/Terje Hellesvik (Sikt)

- Kanalregisteret: Vi håper ny versjon er ferdig rullet ut, og kanalene (20.000 i Cristin) flyttet over i løpet av kort tid. Vi håpet å være ferdig med dette før sommeren, dette greide vi ikke.
- Sentralimport: Det kommer en demo i neste møte, på hvordan dette fungerer.
- NVI: Dette er hovedfokus nå, sammen med
- Migrering: Migrering av Cristin og Brage, og hvordan dette skal virke sammen. Vi ønsker å gjennomføre en komplett migrering inn i test, og deretter involvere institusjonene for å se om dette blir som forventet. Stadig nye utfordringer gjør at dette arbeidet fortsatt tar tid.
- Trude, Herman og Terje har gjennomført et møte for å få klarhet i hvordan prosjektet ligger an, og hvordan vi måler dette på beste måte.
- Neste styringsgruppemøte er 30. august.
- Hovedlansering er fortsatt satt til månedsskiftet november/desember, det forventes en dialog rundt dette på kommende møte i styringsgruppa.
- Det er bare tida og veien utover høsten, og vi ligger ikke veldig godt an.

3 – Status for testing, opplæring og innføring

v/Bernt Skjemstad (Sikt)

- Innspill til tema (store og små) for webinar, tas imot kontinuerlig

- Det ble informert om nytt nyhetsbrev - [påmelding kan gjøres her](#)
- Alle tilbakemeldinger som blir gitt gjennom tester som gjennomføres blir lagt inn til oppfølging, prioritert og fulgt opp iht. vurderingen som gjøres. En utgave av denne oversikten vil etter hvert bli gjort tilgjengelig på [prosjektet sitt nettsted](#)

4 – Gjennomgang av oppdatert startskjerm

v/Jan Erik Garshol (Sikt)

Sjekk av duplikat ved start av registrering. Starte med DOI-oppslag, få dette til å henge sammen med det som tidligere er publisert og det som kjem via sentralimport.

Ble gjennomgått i møtet, gjennom skjermvisning av Miro («Registrering»).

Innspill:

- Ønske om bedre ledetekst (ordet DOI må komme med)
- Ønske om å bare gi ett (det beste) valget om bruker må velge fra ulike kilder. Unngå valg og anbefaling.
- Fint med advarsel på tittel
- Fint med dublettsjekk i kladd
- Generell skepsis i gruppen til muligheten til å opprette registrering med metadata fra DOI, men uten lenke til DOI.
- En import fra Scopus burde være bra nok
- Skummel å opprette kladder som blir liggende (sette en tidsgrense på dette kan løse noe – f.eks. kladd eldre enn to uker blir ikke advart om)
- Gjør alt for å ikke forvirre brukere, som gjerne gjør slike operasjoner relativt sjeldent
- Det er en forventning hos forskere at man skal unngå mye manuelt arbeid, og heller få over ting gjennom sin ORCID-profil.

➔ Hva ønsker referansegruppen i forhold til disse begrepene? Hvilke typer sletting behøver/ønsker vi?



5 – Ser referansegruppen nokon kritiske manglar i NVA?

v/Jan Erik Garshol (Sikt)

Det ligger en punktliste i møtoreferatet fra 20. juni 2023. Dette er et åpent spørsmål, og dette holdes åpent også etter møtet – dette blir med videre også neste møte.

6 – Eventuelt

Neste møte:

- Noe rundt sentralimport
- NVI
- Konkretisere rundt sletting/tilbaketrekking